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Vragen van het lid Tony van Dijck (PVV) aan de minister van Financiën over 
het bericht «Rabobank schikt in Libor-affaire voor € 774 miljoen» (ingezonden 
30 oktober 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Rabobank schikt in Libor-affaire voor € 774 
miljoen»?1 

Vraag 2
Waarom gaat hiervan ruim 70% naar de Amerikaanse en 20% naar de Britse 
toezichthouder en slechts 10% naar het Nederlands Openbaar Ministerie? 
Waarop is deze verdeling gebaseerd? 

Vraag 3
Kunt u aangeven hoe en waaraan dit geld wordt besteed en hoe deze 
uitgaven worden verantwoord? 

Vraag 4
Waarom komt de schikking niet volledig ten goede aan de Nederlandse 
toezichthouder? 

Vraag 5
Kunt u aangeven of Nederlandse autoriteiten en toezichthouders ook boetes 
van buitenlandse banken hebben ontvangen? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.telegraaf.nl/dft/nieuws_dft/22011984/__Rabobank_schikt_in_Libor-
affaire_voor__774_miljoen__.html
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